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Hei Line  
 
Har hatt kontakt med Tonje rundt min dispensasjons sak men ser at du har vært 
saksbehandler så stiller deg et spørsmål.:) 
 
Jeg lurer litt på hva som menes med "Slippen skal vere ope for ålmenn bruk" se vedlegg,. 
 
Dispensasjons søknaden min skal opp i Hovedutvalget på onsdag. 
 
Det som jeg skrev i dispensasjons søknaden min var at allmennheten får ta del i bruken av 
slippen slik som det er gjort frem til DD. Dette har vært praktisert slik at personer som har 
spurt etc og har avtale bruker slippen. 
 
Mener du at slippen skal vere åpen for allmenn ferdsel?? 
 

Ha en fin dag og helg.  
 
mvh 
 
Even Askeland 


